
                 Strana 1 / 4 
 

                     

 

 

R E P U B L I K A  H R V A T S K A 

 

 

 
 
 

KLASA: 024-05/25-01/27 
URBROJ: 2170-1-03-04-25-4 
Rijeka, 10. veljače 2025. 
 

 

ZAPISNIK 
SA 21. SJEDNICE VMO SVETI NIKOLA 

21. sjednica VMO Sveti Nikola održana je 10. veljače 2025. godine (ponedjeljak) u 17:00 sati u 
prostorijama Mjesne samouprave, Franje Čandeka 36B. 

Sjednici su bili nazočni: 

 Robert Forempoher, predsjednik VMO 
 Branko Miljak zamjenik predsjednika VMO  
 Klaudio Lazarić, član VMO 
 Biserka Perman članica VMO 
 Dražen Mataja, član VMO 
 Nenad Srdoč , član VMO 
 Višnja Mohorovičić, tajnica MO 

Sjednici nisu bili nazočni: 

 Ćenan Beljulji- član VMO 

 

Sjednicu je otvorio predsjednik VMO Sveti Nikola, Robert Forempoher i predložio sljedeći 

DNEVNI RED 

1. Pripreme uz provođenje programske aktivnosti Dan žena u 2025. godini 
2. Rasprava o zaključku Gradonačelnika o besplatnom korištenju prostora od 

27.01.2025. 
3. Realizacija prioriteta za 2025., s osvrtom na odabir prijedloga za realizaciju u 2025. 

godini 
4. Zahtjevi građana 

Razno 

Dnevni red je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi. 

Usvajanje zapisnika s 20. sjednice VMO Sveti Nikola: 
Zapisnik je jednoglasno usvojen. 

PRIMORSKO-GORANSKA  ŽUPANIJA 

GRAD RIJEKA 
MJESNI ODBOR SVETI NIKOLA 

VIJEĆE MJESNOG ODBORA 
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AD 1 Pripreme uz provođenje programske aktivnosti Dan žena u 2025. godini 
 
Predsjednik Vijeća, Robert Forempoher je predložio a se Dan žena obilježi dana 07.03.2025. godine 
prema slijedećem rasporedu i ukratko obrazložio tijek događanja. 

- Podjela ruža s početkom u 17:00 sati  
- Predstava Kazališne grupe Viktora Cara Emina  s početkom u 17:30 sati 
- Glazbena večer s domjenkom s početkom u 18:00 sati 

 
 
Nakon kraće rasprave Vijeće je jednoglasno donijelo slijedeći: 
 
Zaključak: Prisutni članovi vijeća jednoglasno su se složili s prijedlogom predsjednika. 
Također je usvojen zaključak da se sve preostale ruže koju su nabavljene u svrhu poklona 
uzvanicama dana 8. ožujka 2025. godine uruče štićenicama Doma za starije osobe Turnić. 
 
 
AD 2 Rasprava o zaključku Gradonačelnika o besplatnom korištenju prostora od 27.01.2025. 
 
Predsjednik Vijeća, Robert Forempoher je izvijestio Vijeće MO Sveti Nikola da je sklopljen ugovor s 
Waldorfskom školom s trajanjem do 31.12.2025. godine, što znači da Upravni odjel za poslove 
Gradonačelnika, Gradskog vijeća i mjesnu samoupravu nije poštovao prethodna traženja Vijeća. 
Nakon kraće rasprave Vijeće je jednoglasno donijelo slijedeći: 
 
Zaključak: Prisutni članovi vijeća jednoglasno su se složili da se i dalje inzistira na prijemu 
kod Gradonačelnika radi reguliranja načina korištenja dvorane MO Sveti Nikola i uopće 
prostora koji su u vlasništvu Grada a pripadaju mjesnoj samoupravi od strane Waldorfske 
škole, konkretno se traži razgovor s Gradonačelnikom radi usuglašavanja termina korištenja 
prostora , te da se ne preklapaju aktivnosti škole i Vijeća. Na sastanku kod Gradonačelnika 
kao predstavnici Vijeća MO Sveti Nikola odabrani su Zamjenik predsjednika Vijeća Branko 
Miljak i članica Vijeća Biserka Perman 
 
AD 3 Realizacija prioriteta za 2025., s osvrtom na odabir prijedloga za realizaciju u 2025. godini 
 

 Obzirom da Vijeće još nije zaprimilo tehničku dokumentaciju sanacije rasvjete pothodnika 
Mario Gennari i Ivekovićeva predlaže se sastanak s nadležnim službama. Predsjednik Vijeća 
je upoznao članove Vijeća da Predsjednik Vijeća MO Pehlin također predlaže zajednički 
sastanak sa Energom d.o.o. (g. Filip Jerkić) na lokaciji pješačkog pothodnika.  

 
Zaključak: Prisutni članovi vijeća jednoglasno su se složili s prijedlogom  
 

 Stanarka Medovićeve upućuje Vijeću prigovor zašto se njihov zahtjeva za izgradnjom 
pješačke staze kroz zelenu površinu koji je predložen kroz prioritete MO Sveti Nikola za 2024. 
godinu, ali i ranije, nije stavio na listu za izvođenje. Također traži da je Vijeće primi na 
razgovor. 
 

Zaključak: Prisutni članovi vijeća jednoglasno su se složili da se i dalje inzistira stanarku 
uputiti da ponovi isti zahtjev u sklopu prikupljanja zahtjeva građana za male komunalne akcije 
za realizaciju u 2026. godini. Obzirom da stanarka traži prijem uputiti će joj se termin i lokacija 
prijema na kome će biti nazočan Predsjednik Vijeća MO Sveti Nikola. 
 
AD 4 Dopisi građana 
 

 Stanarka se obraća Vijeću radi prebrze vožnje ulicom Giuseppe Carabino, te ima primjedbu 
na novu lokaciju pješačkog prijelaza kod kućnog broja 7 u navedenoj ulici koja je opasna i 
nepregledna radi nepropisno parkiranih vozila u neposrednoj zoni prijelaza ili na samom 
prijelazu i nogostupu 

 
Zaključak: Vijeće je primilo informaciju na znanje, te ostaje kod navoda iz prethodne godine 
smatrajući da je problem parkiranja vozila u zoni pješačkog prijelaza uzrokovan nedostatkom 
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parkirališta. Ponovno se od Upravnog odjela za komunalni sustav i promet zahtjeva 
osiguranje sredstava kojima bi se projektirala i izvela rekonstrukcija cijelog raskrižja ulica 
Giuseppe Carabino i Antuna Kosića Rika, proširenje kolnika i izgradnja dodatnih parkirališta 
iz gradskog proračuna jer su sredstva kojima godišnje raspolaže MO Sveti Nikola nedovoljna 
za takvu vrstu zahvata. 
 

 Stanarka Karasove 1 je zatražila postavu kante za otpatke u blizini zgrade na javnoj površini 
 

Zaključak: Vijeće je suglasno s prijedlogom i uputiti će se nadležnoj službi zahtjev za 
postavu kante prema traženju stranke 

 
 Građanin je upozorio da u Medovićevoj ulici kod broja 15 postoji označeno mjesto za 

parkiranje osoba s posebnim potrebama, a da osobe koja koristi više nema na spomenutoj 
adresi. Traži posredovanje Vijeća jer su stručne službe  Rijeka –plusa dostavile odgovor da 
opozvati označeno parkirno mjesto može samo osoba koja je isto zatražila. 
 

Zaključak: Vijeće je primilo informaciju na znanje uz napomenu da se u svom djelovanju mora 
pridržavati uputa stručnih službi, stoga iako podržavaju napore da se oslobodi jedno parkirno 
mjesto ne mogu djelovati mimo uputa. 
 

 Građanin Ivana Luppisa zatražio je ponovnu postavu stupića na betonskim stazama u zelenoj 
površini južno od istoimene ulice 

 
Zaključak: Uputi će se zahtjev prema izvođačima radova i investitoru KD Vodovod i 
kanalizacija da se stupići postave kao reklamacija jer su postojali prije početka radova na 
rekonstrukciji vodovodne i kanalizacijske mreže 
 

 Građanin ulice Venuccieve stube zatražio je uz peticiju stanara uklanjanje stabla koje raste 
u blizini kućnog broja 3 radi izazivanja alergija  

 
Zaključak: Obzirom da je zaprimljeno očitovanje nadležne službe da je stablo zdravo i da se 
ne može isto rušiti samo uz obrazloženje da izaziva alergije Vijeće prijedlog ne podržava. 
Takvim načinom djelovanja ugrozio bi se postojeći fond stabala. Vijeće se mora u svojim 
aktivnostima pridržavati uputa nadležnih službi. 
 
 
 
 
AD 5 Razno  
 

 Vijeću su predočeni pristigli odgovori uz zahtjev za organiziranje sastanka sa komunalnim 
službama – nedostaju odgovori za projekte preregulaciju parkirališta u Crnčićevoj, te 
izgradnje parkirališta u Ivana Matetića Ronjgova 

 
Zaključak: Vijeće je primilo informaciju na znanje uz obvezu dostave požurnice Upravnom 
odjelu za komunalni sustav  
 

 Predsjednik Vijeća iznio je primjedbe na nedovršene radove rekonstrukcije kanalizacije u 
dijelu stubišta koje spaja ulice Antuna Kosića Rika broj 17 i Ivekovićevu ulicu 
 
 

Zaključak: Uputi će se zahtjev prema komunalnom redarstvu kako bi stupili u kontakt s 
izvođačima radova i investitorom KD Vodovod i kanalizacija 
 

 Član Vijeća Nenad Srdoč je iznio primjedbu da se redovito ne mete stubište u Medovićevoj 
južno od kućnih brojeva 14-16, i Medovićeva 21-25  
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Zaključak: Vijeće predlaže uputiti zahtjev nadležnoj službi da uvrsti u redovno pometanje 
navedene lokacije 
 

 Član Vijeća Dražen Mataja je zatražio da se prijavi kvar javne rasvjete na dječjem igralištu u 
Hegedušićevoj ulici 

 
 
Zaključak: Vijeće predlaže uputiti zahtjev nadležnoj službi za održavanje javne rasvjete 
 
 
 
 
 
 
 
Sjednica je završila u 19:30 sati.   

Ovaj se zapisnik sastoji od četiri (4)stranice. 

 

 

 

Zapisničar– referent za mjesnu samoupravu: 
 

Višnja Mohorovičić 

Predsjednik VMO Sveti Nikola: 
 

Robert Forempoher 
 


